
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 11/09/2023 
 
Του:  Συμεών Κουπελόγλου, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Μισθολόγιο Αξιωματικών Μονιμοποιηθέντων ΕΜΘ» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σε πρόσφατο έγγραφο το Πανελλήνιο Σωματείο Στρατιωτικών (ΠΑ.Σ.Ε.Σ.) θέτει 
προβληματισμούς, σχετικά με την «…αναντιστοιχία μεταξύ της βαθμολογικής εξέλιξης των 
Ανθυπολοχαγών (και αντιστοίχων) ΕΜΘ και της μισθολογικής τους κατάταξης, 
…αποσιωπώντας (το Υπουργείο Οικονομικών) όμως το τι θα γίνει με τη μισθολογική 
κατάταξη των Υπολοχαγών (και αντιστοίχων) ΕΜΘ». Προβληματισμούς επίσης 
αναδεικνύει το ΠΑΣΕΣ, έναντι και του ΥΕΘΑ, «…ότι στο πλαίσιο εναρμόνισης της νέας 
βαθμολογικής εξέλιξης των ΕΜΘ με το μισθολογικό τους καθεστώς (Υπολοχαγών), στις 
προτάσεις του ΥΠΕΘΑ συμπεριλήφθηκε, μεταξύ άλλων, και το θέμα της μισθολογικής 
αποκατάστασης των ΕΜΘ και η διακριτή πρόβλεψη Μισθολογικού Κλιμακίου στο 
διοικητικό βαθμό του Υπολοχαγού και αντιστοίχων βαθμών λοιπών Κλάδων, πλην όμως, 
αυτή δεν τελεσφόρησε και, κατά συνέπεια, εξακολουθεί να εφαρμόζεται το υφιστάμενο 
νομικό πλαίσιο». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεσθε όπως άρετε την αναντιστοιχία μεταξύ της βαθμολογικής εξέλιξης των 
Ανθυπολοχαγών και Υπολοχαγών (και των αντιστοίχων) Μονιμοποιηθέντων ΕΜΘ και της 
μισθολογικής τους κατάταξης; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΚΟΥΠΕΛΟΓΛΟΥ ΣΥΜΕΩΝ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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